

Date: 12 December 2023
REF: CCG/098/2023

التاريخ: 12 ديسمبر 2023
الإشارة: CCG/098/2023

Sirs, Boursa Kuwait
Sirs, Capital Markets Authority

السادة/ بورصة الكويت المحترمين
السادة/ هيئة أسواق المال المحترمين

According to chapter four (Disclosure of Material Information) of rulebook ten (Disclosure and Transparency) of CMA Executive Bylaws of Law No. 7/2010 and its amendments.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7/2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

We would like to advice that the Central Bank of Kuwait has approved appointing Mr. Ahmad Khaled AlKhudhur as General Manager – Operations Division instead of Mr. Paul Dawoud in our Bank. Knowing that Mr. Paul Dawoud has been appointed as advisor to the CEO, effective from 12 December 2023.

نود الإفادة بأن بنك الكويت المركزي قد وافق على تعيين السيد/ أحمد خالد الخضر في وظيفة مدير عام قطاع العمليات بدلا عن السيد/ بول داود لدى مصرفنا، علماً بأنه تم تعيين السيد/ بول داود مستشاراً لرئيس الجهاز التنفيذي اعتباراً من 12 ديسمبر 2023.

Kindly find attached Disclosure of Material Information Form.

ونرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best regards,

مع أطيب التمنيات،



تميم الميعان
مدير عام الالتزام والحوكمة

Tamim Al-Meean
GM – Compliance & Corporate Governance

Annex (10)	Disclosure of Material Information Form
Date	12 December 2023
Name of the listed company	Commercial Bank of Kuwait (K.P.S.C)
Material information	The Central Bank of Kuwait approval to appoint Mr. Ahmad Khaled AlKhudhur as General Manger – Operations Division in our Bank instead of Mr. Paul Dawoud who has been appointed as Advisor to the CEO, effective from 12 December 2023.
Significant effect of the material information on the financial position of the company	-

ملحق رقم (10)	نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
التاريخ	12 ديسمبر 2023
اسم الشركة المدرجة	البنك التجاري الكويتي (ش.م.ك.ع)
المعلومة الجوهرية	موافقة بنك الكويت المركزي على تعيين السيد/ أحمد خالد الخضر، في وظيفة مدير عام – قطاع العمليات لدى مصرفنا بدلاً عن السيد بول داود الذي تم تعيينه مستشاراً لرئيس الجهاز التنفيذي ابتداءً من 12 ديسمبر 2023.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	-

Significant effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a listed company, which is a member of a group, disclosed some material information related to it and has significant effect on other listed companies' which are members of the same group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.